
Základná škola  Karloveská 61, 841  04 Bratislava 

 

Zápisnica zo zasadnutia Rady školy 

 

Dátum zasadnutia: 15.6.2023 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny (tvorí prílohu zápisnice) 

Program zasadnutia: 

1. Otvorenie zasadnutia a privítanie členov 

2. Hodnotenie 2. polroka šk. roka 2022/2023 

3. Rámcový učebný plán – 3. hodina TSV 

4. Plán rekonštrukcie telocvične a ďalších činností počas letných prázdnin 

5. Diskusia 

6. Záver 

 

K bodu 1 

Zasadnutie Rady školy (ďalej len RŠ) otvorila jej podpredsedníčka Mgr. B. 

Ružičková, ktorá privítala členov RŠ a jej hostí. Zasadnutia sa zúčastnilo 9 členov, 2 

sa ospravedlnili. Ako hosť bola prítomná Mgr. Eva Horníková – riaditeľka školy.  

K bodu 2 

Riaditeľka školy Mgr. E. Horníková oboznámila členov RŠ o uskutočnených 

aktivitách, súťažiach a iných činnostiach v 2. polroku šk. roka: 

- Začiatok elektronickej dochádzky 

- Inštalácia nábytku na chodbách – oddychové zóny 

- Vymaľovanie školskej jedálne 

- Spustenie dochádzkového systému v ŠKD – Bellhop 

- Zápis do 1. ročníka 

- Škola v prírode a lyžiarsky výcvik 

- Súťaže a olympiády uskutočnené v 2. polroku 

- Príloha k školskému poriadku – mobilné telefóny, zamykanie budovy školy 

- Zmene ospravedlňovania žiakov a zasielaní informácie o prebratom učive 

a domácich úlohách 

- Podaní žiadosti o grant na Fond na podporu športu do programu Výstavba , 

rekonštrukcia a modernizácia športovej infraštruktúry 

- 2. kolo žiadosti o preplatenie platby za energie bolo neúspešné, posiela sa do 3. 

kola – platby sú uhradené, preto je dôležitá refundácia platieb 

- Prebehne rekonštrukcia telocvične – peniaze sú v rozpočte 

- Plánujeme otvoriť 3 triedy prvého ročníka – cca 75 žiakov a 10 oddelení ŠKD 

K bodu 3 

Riaditeľka školy informovala členov RŠ o Rámcovom učebnom pláne v súvislosti so 

zavádzaním 3. vyučovacej hodiny telesnej výchovy do vyučovacieho procesu. 

K dátumu 15.6. 2023 nebola 3. hodina schválená. V prípade zavedenia 3. hodiny 

telesnej výchovy by sme v prípade našej školy museli z disponibilných hodín zobrať 

hodiny z navýšených hodín jazykov, prípadne iných hodín. 



K bodu 4 

 Riaditeľka školy informovala RŠ o: 

- Modernizácii hlavného vchodu a recepcie 

- Úprave kancelárie ekonómky školy a skladu učebníc 

- Maľovanie a úprava archívu školy 

- Rekonštrukcii telocvične – peniaze sú v rozpočte 

 

K bodu 5 

- p. Bieliková sa informovala u poslancov, či by nebolo dobré a možné, aby na 

Miestnom úrade existovala pre školy pozícia projektový manažér, ktorý by mal na 

starosti podávanie projektov za  školy 

- poslanci informovali, že takáto pozícia je vytvorená 

 

- p. Petrík informovala členov RŠ o Národnej linke na pomoc deťom v ohrození   

Viac ako NI(C)K www.viacakonick.sk  

K bodu 6 

Podpredsedníčka RŠ Mgr. B. Ružičková poďakovala prítomným za účasť, oznámila 

predbežný termín nasledujúceho zasadnutia RŠ v termíne október (12.10) 2023 

a ukončila zasadnutie RŠ. 

 

 

V Bratislave dňa 19.6.2023 

 

Zapísala: Mgr. Lucia Olšavská  

                   tajomníčka RŠ 

http://www.viacakonick.sk/

